
Student GIC Adjustment Form 
(For existing customer) 

学生 GIC 资金证明金额调整申请表 

GIC-0008A (08/2025) 

For Bank Use Only 银行专用 

C.I. No.  

 

Student Information 学生信息 

Family Name 姓（English/英文） First Name 名（English/英文） Passport 护照号 

Cancel of Existing GIC Certificate 取消存量 GIC 证明 

From 
Student GIC Account Number 

学生 GIC 证明担保金账号 
___________307293000_________________________ 

Amount 金额 

 

_____________ 
To 

Student Account Number 

学生活期账号 
___________307292000_________________________ 

Then fund in Student Account will be used to issue new GIC certificate. You may need more fund when it’s insufficient. 

取消后，活期学生账户的资金将用于新的 GIC 证明开立，如余额不足，则需要补充资金。 

New Student GIC Certificate Information 学生 GIC 资金证明信息 

Amount of Student GIC Certificate you demand after Adjustment  

您期望的调整后学生 GIC 证明金额 

 23,000 CAD  (Default 默认) 

 __________CAD (其他金额 Other Amount) 

*Please note that the minimum financial requirement for studying in Quebec may differ from those in other provinces 请注意魁北

克省最低资金要求或许与其他省份不同。 
**If you are unsure about the required proof of funds for your study permit application, please visit IRCC website or seek advice 
from professionals. 如您不确定申请学签所需的证明金额，请查询加拿大政府 IRCC 官网或咨询专业留学顾问。 
New Deposit Term  

新存期 

1 Year 

1 年 

Interest Rate  

利率 

0.2% APR 

0.2% 年化 

Interest Payment Frequency  

利息支付方式 
At Maturity Date or Payment 
Date 到期日或返款日付息 

Disposal of Funds Instruction 资金处置说明 

1) Schedule of releasing GIC fund after you arrive in Canada and your identity is verified. 入境加拿大并激活 GIC 后返款计划 

Initial Payment 激活当日首笔资金返还 5,000 CAD  (One-time 单笔) 

Ten Instalments start 1st next month 激活下月 1 日，10 期月度返还 1,800 CAD  (Monthly 每月) 

* if your GIC is in other amount (not 23,000 CAD by default), the ten instalments part will be 75% of your total GIC amount 
rounded up to the nearest thousand, and the rest will be paid at activation in one lump sum. 如您的选择的证明金额不是默认的

23,000 加元，则您 GIC 证明总额的 75%向上取整至千位数，将保留按 10 期月度返还；余下金额将在激活日一次性返还。 

2) Your GIC fund will be renewed for 1 year if you cannot arrive in Canada and confirm your identity before the Maturity Date. 

如您无法在 1 年到期日之前抵达加拿大并激活账户，则 GIC 资金将自动续存 1 年期。 

Please send GIC certificate to email address： 

请发送 GIC 资金证明至邮箱地址： 

 
 

Declaration & Signature(s) 声明及签名 

I agree and understand the above authorization of adjustment will remain in force. 我同意并授权上述 GIC 证明变更申请 
 
 
 
       
Signature(s) 客户签名    Date 日期 

For Bank Use Only 银行专用 

Date Processed  Processed by Checked and Approved by  

 


